



## Protokoll Styrelsemöte nr. 6

2023-12-14

**Plats:** Teams

**Närvarande:**

Karin Gustafsson, ordförande  
Peter Lindström, ledamot  
Hanna Styrbjörn, ledamot  
Louise Ferm, ledamot  
Lars Hermansson, ledamot  
Agnes Claesson, ledamot  
Louise Hammerin, adjungerad

**Frånvarande:**

Klas Qvarnström, kassör

§

### 65 Mötet öppnas

**66 Val av justerare:** Lars Hermansson

**67 Godkännande av dagordning:** Dagordningen godkänns med tillägg §75 stadgeändringsförslag

**68 Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna**

### 69 Rapporter

- RO

Karin rapporterar från senaste RO-mötet samt från möte med styrgrupp Friluftsakademin. Region Öst saknar representanter i utvecklingsgrupp Mountainbike och Ung.

- Kontor

Kontoret kommer endast att hållas stängt under röda dagar vid jul och nyår. Region Mitt ser över vad de önskar för leveranser från kontoret. Riks har bjudit in anställda med regionansvar till ett gemensamt möte för ökad samverkan.

- Utbildningar

Alpin upptakt i Lindvallen (8-10 december) genomfört. Här deltog: 149 deltagare.

121 deltagare från Region Öst och Region Mitt

18 från Region Mälardalen

10 från Realgymnasiet

Vecka 2 är det utbildning 1 och 2 alpint i Lindvallen för 90 deltagare.

60 deltagare från Realgymnasiet

30 deltagare Friluftsförbundet

Vecka 11 planeras också för utbildning 1 och 2 alpint.

Alla regionens utbildningar (exkl. alpinutb.) ska publiceras på webben senast den 20/1.

- Ekonomi

Ekonomirapport per den 231130. Fortsättningsvis ska även balansrapport vara underlag till styrelsen. Styrelsen önskar en ekonomisk redovisning för upptakten i Sälen. Samt en prognos för utfall 2023 med jämförelse mot budget.



- Isabergsstiftelsen  
Lars rapporterar om läget i Isaberg. Rekordtidig vintersäsong.
- Ordförandeträff  
Karin rapporterar om föregående ordförandeträff. Karin och Åsa föreslår datum för styrelsen för nästkommande träff.
- Skogsmulle i förskolan  
Styrelsen redan informerad om de övergripande nationella planerna för Skogsmulle i förskolan framöver.

### **70 Skogshjältarna**

Louise F och kontoret undersöker möjligheter att starta Skogshjältarna inom regionen, eventuell samverkan med RF-SISU Östergötland ses över samt möjlighet att få stöd av Länsstyrelsen i Kronoberg. Louise F och Märtha kommer att gå en utbildning i Skogshjältarna i Region Syd.

### **71 Activate**

Karin rapporterar från Activates slutkonferens. Styrelsen beslutar att förnya visst marknadsföringsmaterial som tillhör regionen och som använts under inom ramen för Activate, samt att ge arvode för uppdraget i Activates styrgrupp under 2023.

### **72 Handlingsplan 2024**

Styrelsen har tagit del av en reviderad version.

### **73 Budgetarbete 2024**

Arbetet fortgår och budgeten finjusteras.

### **74 Riksstämman 2024**

Louise F ger en rapport om statusläget. Utomhusmiddag på Öxnegården diskuteras.

### **75 Stadgeändringsförslag**

Styrelsen ställer sig bakom de föreslagna ändringarna i stadgarna.

### **76 Övrigt**

Peter ger en rapport om arbetet i Viltförvaltningen och hanteringen av vargar.

### **74 Möten 2024**

18/1 styrelsemöte via teams kl. 19:30  
28/1 planeringskonferens via teams kl. 9:00-13:30  
29/2 styrelsemöte via teams kl. 19:30  
16/3 fysiskt styrelsemöte (förslag Öxnegården)  
(prel. 11/4 styrelsemöte)  
20/4 Regionstämma Norrköping

Region Öst har 9 platser till planeringskonferensen, anmälan görs till Karin senast den 10/1.

### **75 Mötet avslutas**

Ordförande tackar och avslutar mötet.

Justeras

Justeras

Vid protokollet

Lars Hermansson  
Justerare

Karin Gustafsson  
Mötesordförande

Louise Hammerin  
Mötessekreterare